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شهری که کابوس تراکتور شد

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: تیم تراکت�ور در آبادان برای 
پنجمین بار متوالی مغلوب شد.

به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، تیم تراکتور برای پنجمین بار متوالی در آبادان مغلوب 
نفت این شهر شد. سرخپوشان تبریزی در هفته هفدهم لیگ برتر فوتبال کشور با یک گل مغلوب 
تیم صنعت نفت آبادان ش��دند. باخت های متوالی تراکتور از 3 فصل پیش آغاز ش��ده و ابتدا تیم 
تراکتور در جام حذفی و در حالی که 3 بر یک از نفت در آبادان پیش بود، بازی به تساوی 3 بر 3 
کشیده و در نهایت در ضربات پنالتی مغلوب شد. باختی که موجب فرار شبانه جان توشاک از تبریز 
شد. در همان سال و در لیگ برتر تیم تراکتور با محمد تقوی با نتیجه دو بر یک مغلوب میزبانش 
نفت شد. باخت های دو بر یک تراکتور در آبادان مقابل نفت در لیگ نوزدهم و لیگ بیستم ادامه 
یافت تا باخت امروز پنجمین باخت متوالی این تیم در آبادان محسوب شود. به نظر می رسد شهر 

آبادان کابوس تراکتور شده و سرخپوشان در این مدت نتوانستند با امتیاز آبادان بازگردند.
باخت های تراکتور برابر نفت در آبادان به شرح زیر است:

جام حذفی سال 1397: نفت آبادان 3 – تراکتور 3)نفت آبادان در ضربات پنالتی به برتری 
دست یافت(

لیگ برتر سال 1397: نفت آبادان 2 – تراکتور 1
لیگ برتر سال 1398: نفت آبادان 2 – تراکتور 1
لیگ برتر سال 1399: نفت آبادان 2 – تراکتور 1

لیگ برتر سال 1400: نفت آبادان 1 – تراکتور صفر

مومیجونوویچ در نشست خبری بعد بازی با صنعت نفت آبادان؛ 

نبود چند بازیکن اصلی ضربه بزرگی به ما زد
عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد فرهادپور: مربی 
تیم فوتبال تراکتور گفت: نبود چند بازیکن اصلی ضربه 

بزرگی به ما زد و دستمان روی نیمکت خالی بود.
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی آنلاین، »فابین 
کومیجونوویچ« در نشست خبری بعد بازی با صنعت نفت 
آبادان، اظهار داش��ت: دو تی��م در نیمه اول بازی را خوب 
اداره کردن��د، نمی توان گفت تیم برتر زمین در نیمه اول 
چه تیمی بود؛ چرا که هر دو تیم موقعیت داش��تند. وی 
افزود: موقعیت های گلزنی صنعت نفت آبادان در نیمه دوم 
بهتر بود و فشار بیشتری روی تیم ما آوردند که روی یک 

عدم تمرکز از جانب بازیکن ما به گل رسیدند و به آنان تبریک می گویم. مربی تیم فوتبال تراکتور 
خاطرنشان کرد: ما چند بازیکن داشتیم که هیچ گونه علایم بیماری نداشتند، اما تست آنان مثبت 
شد و طبق قوانین نمی توانستیم از آنان استفاده کنیم و دستمان خالی بود. وی خاطرنشان کرد: این 
مسائل ضربه بزرگی به تیم ما زد. ما برای بازی بعدی صد درصد برنامه داریم و با تمام قدرت بازی 

خواهیم کرد. امیدوارم جایگاه تراکتور را ارتقا دهیم.

قربانی:  اگر بار گران بودیم رفتیم که رفتیم

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهادپور:مالک باشگاه ماشین سازی تبریز گفت: 
اگر بار گران بودیم رفتیم که رفتیم.

به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، یونس قربانی در گفت و گو با خبرنگاران اظهار داشت: 
امی��دوارم  هواداران واقعی و با فرهنگ ماشین س��ازی تبریز  ه��ر گونه کوتاهی و ضعفی که در 
مدیریت باش��گاه  بزرگ ماشین سازی داش��تم  را به بزرگواری خودشان ) با مراجعه به وجدان 
پاک شان و بررسی عملکرد حدود 9 ماهه من( ببخشند. وی گفت: فقط مستحضر باشید هیچ 
هدف��ی جز کمک به موفقیت باش��گاه، توجه به بومی گرایی و جوانان منطقه، اس��تعدادهای 
ورزش��ی اس��تان ، علمی ، سالم کار کردن و از بین بردن فس��اد و کوتاه کردن دست  دلالان  در  
تمامی س��طوح باش��گاه نداشتم .آگاه باش��ید برخی بدخواهان ورزش آذربایجان بویژه باشگاه 

ماشین سازی که اتفاقا" اهل این منطقه هم نیستند ، آگاهانه و شاید نا آگاهانه مانع شدند.
قربانی تصریح کرد: انشاالله مالک و مدیران جدیدی که می آیند با همکاری و همراهی شما 

عزیزان باعث سربلندی ورزش آذربایجان و باشگاه بزرگ و پرهوادار ماشین سازی شوند.

بازیکن گل گهر سیرجان به تراکتور پیوست
عصرآزادی / سرویس ورزش�ی - فرهادپور: با 
درخواست س�ولدو، مدافع راس�ت تیم گل گهر 

سیرجان با عقد قراردادی به تراکتور پیوست.
به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، بر اساس 
درخواس��ت س��رمربی تیم و مذاکره و رایزنی مدیریت 
باش��گاه، رضایت نامه محمد آقاجان پور صادر شد و این 

بازیکن با عقد قرارداد رسمی به تراکتور پیوست.
این مدافع راست 24 ساله سابقه حضور در تیم های 
آلومینی��وم اراک، پدی��ده، مس رفس��نجان و گل گهر 
س��یرجان را در کارنامه دارد. این بازیکن آخرین خرید 

زمستانی تیم تراکتور است. پیش از این بلبلی، مهدی کیانی و نادر محمدی 3 بازیکنی هستند 
که به تیم تراکتور پیوسته بودند.

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی - فره�اد 
فرهادپ�ور: مدیرعامل باش�گاه تراکتور گفت: با 
تلاش و پیگیری های مکرر، کارت بازی بازیکنان 

جدید صادر شد
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، میر معصوم 
س��هرابی اظهار داشت: طی روزهای اخیر پنجره نقل 
و انتقالات داخلی تراکتور با ش��کایت چند نفر بسته 
ش��ده بود که باتوجه به حساسیت موضوع، شخصا با 
حضور در تهران ام��ورات مربوط را پیگیری کردیم و 
خوشبختانه با پرداخت مطالبات افرادی که با شکایت 
آنان پنجره تیم بس��ته شده بود، مشکل مرتفع شد و 
کارهای اداری ثبت ق��رارداد بازیکنان جدید و صدور 
کارت بازی آنان نیز انجام شده و مشکلی از این بابت 

نداریم.
 وی اف��زود: در حال��ی که برخی باش��گاه ها ماه ها 
درگی��ر ی��ک پرونده خارجی می ش��وند، اما باش��گاه 
تراکتور با درک ش��رایط موج��ود و نگرانی هواداران، 
پیچیده تری��ن پرونده ه��ای خارجی و داخل��ی را در 
 اس��رع وقت حل و فصل کرد تا فرصت تقویت تیم از 

دست نرود.
س��هرابی با بیان اینکه تمامی اقدامات باش��گاه در 

راس��تای تقویت تی��م در نیم فصل ب��ود، بیان کرد: 
همان طور که به هواداران قول داده بودیم، با پرداخت 
درصد مقرری از مطالب��ات اعضای تیم، مانع جدایی 
بازیکنان مورد نیاز در نیم فصل ش��دیم. س��هرابی با 

بیان اینکه س��ه بازیکن داخلی با درخواست سرمربی 
تیم جذب ش��ده اند، بیان کرد: ما در جذب بازیکنان 
جدید، خواسته سرمربی تیم و هواداران را مدنظر قرار 
داده ایم و بر این اس��اس مهدی کیانی، محمد بلبلی 

و نادر محمدی جذب ش��ده اند و س��عی می کنیم کار 
انتقال ی��ک بازیکن دیگر را ام��روز نهایی کنیم. وی 
خاطرنش��ان کرد: براساس خواسته س��رمربی با یک 
بازیک��ن خارج��ی وارد مذاکره ش��ده بودیم و حتی 
کارهای مرب��وط به صدور ویزای او انجام ش��ده بود، 
اما بر اساس درخواست و تاکید سرمربی، یک بازیکن 

داخلی جایگزین او شد. 
وی تاکید کرد: ما سعی کردیم در آرامش و به دور 
از حاش��یه، امورات مربوط به باز ش��دن پنجره نقل و 
انتقالات خارجی و داخل��ی تیم را پیگیری کنیم که 
واقعا کار پیچیده و زمان بر بود که در سریع ترین زمان 

ممکن انجام دادیم.
سهرابی تصریح کرد: همچنین در زمینه خرید بازیکنان 
نیز ملاک ما خواس��ت سرمربی تیم بود و می خواستیم 
بازیکنی را اضافه کنیم که در ش��رایط مس��ابقه باشد و 
بتوان��د از هم��ان روز اول به تیم کمک کند. مدیرعامل 
باشگاه تراکتور با اشاره به مثبت شدن تست کرونای 7 
عضو تیم تراکتور، بیان کرد: تنها نگرانی ما بابت مثبت 
شدن تس��ت کرونای هفت نفر از اعضای تیم است که 
پیگیر روند درمانی آنان هس��تیم تا با نفرات کامل و با 

قدرت در ادامه مسابقات حضور یابیم.

رئیس کمیت�ه ملی المپیک گف�ت: این موضوع ب�اور قلبی من 
است که ووشو و کوراش می توانند اعتبار کاروان اعزامی ایران به 

بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو باشند.
س��یدرضا صالحی امیری عصر ش��نبه همراه نصرالله س��جادی مشاور 
رئیس، پیمان فخری سرپرست کاروان ایران در بازی های آسیایی 2022 
هانگژو و فرید فتاحیان مدیر امور بین الملل کمیته ملی المپیک با حضور 

در آکادمی ملی المپیک، از اردوی تیم ملی کوراش بازدید کردند.
صالح��ی امیری در این بازدید گفت: ش��ک ندارم ک��ه به زودی کوراش 
جهش بزرگ خواهد داش��ت. عملکرد این رش��ته گواه ش��رایط آن است. 
ک��وراش در دوره قبل بازی های آس��یای در جاکارتا عملکرد درخش��انی 
داش��ت. از نصیری نژاد رئیس انجمن کوراش تش��کر می کنم که زحمات 
زیادی کشیده است. هر زمان با صدیقی رئیس فدراسیون صحبت می کنم، 
یک��ی از مباحث مطرح ش��ده از س��وی او توجه به ک��وراش و اختصاص 
بودجه مجزا به این رشته است. صدیقی به عنوان یک رئیس جوان آینده 
درخشانی در پیش دارد و معتقدم هم کوراش و هم ووشو می توانند اعتبار 

کاروان در بازی های آسیایی باشند. این باور قلبی من است.
رئیس کمیته ملی المپیک به اعضای تیم ملی عنوان کرد: نگران حمایت 
نباش��ید. کمیته المپیک در کنار شماس��ت و اگر هم در این باره صحبت 
نکنی��د، ب��از هم ما در کنار این دو رش��ته خواهیم بود. س��تاد بازی های 
آسیایی پیش بینی های خوبی داشته و امیدواریم یک درخشش خوب در 
هانگژو رقم بخورد. آینده از آن ورزشکاران این رشته است و درخشش در 

بازی های آسیایی، روند کوراش را تغییر خواهد داد.

همچنین رئیس فدراسیون ووشو نیز اظهار داشت: با وجود شیوع سویه 
جدید کرونا و شرایط کش��ور، این هفتمین مرحله اردوی تیم ملی است 
که ملی پوش��ان به صورت متمرکز در آن حضور دارند. اسفند ماه، آخرین 
مرحله اردو است و همزمان با مرحله آخر، لیگ کوراش را پس از سه سال 
وقفه برگزار می کنیم. همچنین تیم ملی تیم ملی به منظور ش��رکت در 

مسابقات قهرمانی آسیا روز 2۶ اسفند ماه راهی تاجیسکتان می شود.
امیر صدیقی با بیان اینکه تیم ملی در دوره قبلی موفق به کس��ب یک 
طلا، یک نقره و دو برنز ش��ده اس��ت، ادامه داد: امیدواریم با حمایت های 
کمیته بتوانی��م نتایج خوبی بگیریم. ما به درخش��ش کوراش امیدواریم 
و حتی در جلس��ات هیئ��ت اجرایی کمیته المپیک که در آنها ش��رکت 

داش��تم، از این رش��ته دفاع کردم. وی گفت: در بخش بانوان ورزشکاران 
خوبی داریم و منتظر درخش��ش آنها در هانگژو هستیم. کوراش و ووشو 
کمک حال کاروان ایران بوده اند و امیدواریم با حمایت بیشتر کمیته ملی 
المپیک و وزارت ورزش ش��رایط مناس��ب تری فراهم شود. البته تا به این 
لحظ��ه حمایت های خوبی از س��وی وزارت ورزش وکمیته ملی المپیک 
صورت گرفته است. صدیقی خاطرنشان کرد: اردوی تیم مردان در تهران 
و اردوی تیم بانوان کوراش هم اکنون در خراسان شمالی برگزار می شود. 
همزمان با این دو اردو، تیم ملی ووش��و بانوان نیز در آکادمی ملی ووشو 
تمرین��ات خود را پیگیری می کند. به درخش��ش بانوان امیدواریم. ضمناً 
طی یکی دو س��ال گذشته حمایت خوبی از س��وی کمیته ملی المپیک 

دیده ایم که جای خوشحالی دارد.
همچنین در ادامه خسرویار دبیر انجمن کوراش فدراسیون ووشو گفت: 
فدراس��یون حمایت های خوبی از کوراش داشته و هر آنچه برای آمادگی 
ملی پوش��ان مورد نیاز بوده، در اختیار ما گذاشته باید در این خصوص از 
صدیقی و همکارانش تش��کر کنیم. امیدواریم با کسب نتایج خوب، پاسخ 
مناسبی به این حمایت ها بدهیم. همچنین خوشحالیم که بعد از سه سال 

لیگ برتر کوراش برگزار می شود.
در پای��ان نیز الی��اس علی اکبری عن��وان کرد: حمایت ه��ای خوبی از 
فدراس��یون دیدیم و مس��ئولان فدراس��یون به ویژه صدیقی دلس��وزانه 

پیگیری موضوعات مختلف کوراش بودند که جای تشکر دارد
در این دیدار قاس��م بختیاریان سرپرست دبیرکلی و مجید ملکی مدیر 

تیم های ملی نیز حضور داشتند.

صالحی امیری: 
ووشو و کوراش می توانند اعتبار کاروان ایران در بازی های آسیایی باشند

مربی تیم ملی پاراتیروکمان از اعزام ۹ کماندار به مس�ابقات 
قهرمانی جهان امارات در اواخر بهمن خبر داد.

جبرئیل عبادی ، اظهار کرد: مسابقات پاراتیروکمان قهرمانی جهان 
از دوم تا 10 اس��فند در دبی برگزار می شود که برای شرکت در این 
مس��ابقات رمضان بیابانی، سینا منش��اء زاده، فرزانه عسگری و مریم 
یاورپور )کامپوند مردان و زن��ان(، غلامرضا رحیمی )ریکرو مردان( و 
محمدرض��ا زندی )کلاس w1( با حمای��ت کمیته ملی پارالمپیک و 
اصغ��ر زارعی نژاد و محمدرضا عرب عام��ری )ریکرو مردان( و هادی 
نوری )کامپوند( توسط حامیان مالی در این مسابقات شرکت خواهند 
ک��رد. وی گف��ت: در حال حاض��ر این 9 کمان��دار در اردوی آمادگی 
بندرعباس حضور دارند که این اردو تا 28 بهمن دایر اس��ت و سپس 
کمانداران پس از دادن تست کرونا، یکم اسفند عازم امارات می شوند. 
عبادی در پاس��خ به این پرسش که در کدام ماده شانس کسب مدال 

داری��م، اظه��ار کرد: در هر 3 م��اده وضعیت رکورده��ا راضی کننده 
اس��ت، امیدواریم در هر 3 ماده به مدال های خوش رنگی دست پیدا 

کنیم. وی اضافه کرد: در مس��ابقات قهرمانی جهان هلند که 3 س��ال 
پیش برگزار ش��د موفق به کسب مدال طلای تیمی و ۶ سهمیه برای 
پارالمپیک توکیو ش��دیم، در این دوره سعی داریم بهترین عملکرد را 
نس��بت به هلند داش��ته باش��یم. عبادی همچنین از تغییر قوانین در 
رش��ته تیمی پاراتیروکمان خب��ر داد و افزود: پیش از این در بازیهای 
پاراآسیایی چین تنها می توانستیم در رشته انفرادی و میکس شرکت 
کنی��م، اما با تغییر قوانین در آیین نامه بازیهای پاراآس��یایی، رش��ته 
تیمی دو نفره نیز به مواد پاراتیروکمان اضافه شده که با این تغییرات 
تع��داد مدال ه��ا نیز افزایش پی��دا خواهد ک��رد. وی در پایان گفت: 
در مس��ابقات قهرمانی جهان امارات، کمانداران علاوه بر ش��رکت در 
مسابقات انفرادی و میکس در رشته تیمی دو نفره نیز رقابت خواهند 
کرد تا با ش��ناخت نسبت به قوانین مسابقات تیمی با آمادگی بهتری 

در بازیهای پاراآسیایی چین حضور پیدا کنند. 

اعزام ۹ ورزشکار به مسابقات جهانی پاراتیروکمان امارات

سهرابی خبر داد؛ 

باز شدن پنجره نقل  و انتقالات داخلی تراکتور
صدور کارت بازی بازیکنان جدید

گلایه رکابزن ایران از دوچرخه ها و تجهیزات قدیمی برای 
حضور در قهرمانی آسیا

 باران چشمه: امیدوارم هر چه زودتر تکلیف فدراسیون
 زورخانه ای روشن شود

رکاب�زن ملی پوش ایران گفت: وضعیت تجهیزات ما 
برای حضور در مسابقات جاده قهرمانی آسیا به شدت 

ضعیف و دوچرخه هایمان قدیمی است.
محمد گنج خانل��و درباره ی مش��کل تجهیزات دوچرخه 
س��واران برای حضور در مس��ابقات جاده قهرمانی آسیا بیان 
کرد: وضعیت تجهیزات که هیچ فرقی نکرده و حتی می توان 
گفت که دو س��ال دیگر از عمرشان هم کم شده است. جدا 
از اینکه دوچرخه ها به روز نیست، حتی تجهیزات دیگرمان 
هم قدیمی است. طوقه در دوچرخه سواری خیلی مهم است اما طوقه های ما مربوط به سال 2014 
به قبل است و در کل  تجهیزات ما به شدت ضعیف است. در دنیا از دوچرخه گرفته تا دیگر تجهیزات 
هر سال به روز می شوند و رقیبان ما هم  از این تجهیزات به روز استفاده می کنند اما ما چون توانایی 

مالی نداریم، عقب می مانیم. 
او ادامه داد: البته با وجود تمام این مشکلات من می گویم هنوز هم می توان در بخش جاده نتیجه 
گرفت. هنوز فاصله دوچرخه س��واری جاده آس��یا با ایران آنقدر زیاد نش��ده که از کسب مدال ناامید 
بود و خود من با توجه به ش��رایطی که دارم و پروفایل مس��یر، برای کس��ب مدال آن هم مدال طلا 

می جنگم.
رکابزن ملی پوش ایران در مورد اینکه حضور در تورهای عربستان و امارات را از دست دادند در حالی 
که این تورها می توانس��ت به آمادگی آنها کمک کند، تصریح کرد: تور عربس��تان سطح بسیار بالایی 
داشت و مشخص بود که ما را دعوت نمی کردند. البته به نظرم من هم بودم دعوت نمی کردم. جدا از 
مسائل دیگر، تمام تیم هایی که آنجا شرکت کردند همه لباس ها و دوچرخه های یکدست داشتند اما 
در تیم ایران هر کسی برای خود یک نوع دوچرخه و لباس دارد و این مسئله کلاس تور را پایین می 
آورد. البته سطح تور شارجه امارات نسبت به تور عربستان پایین تر بود و تیم هایی دعوت شده بودند 
که رکابزنان ایران س��طح بالاتری نس��بت به آنها داشتند و نمی دانم واقعا چرا ما را دعوت نکردند. اگر 

امارات دعوت می کرد، قطعاً ما در تور شارجه نتیجه می گرفتیم. این کارشان اصلا خوب نبود. 
او در مورد اینکه  وضعیت تیم برای قهرمانی آس��یا چگونه اس��ت، گفت: برای اینکه بتوان در مورد 
نتیجه گرفتن در مس��ابقات قهرمانی آس��یا صحبت کرد ابتدا باید در مس��ابقات ترکیه شرکت کنیم 
تا وضعیت خودمان و حریفان را بس��نجیم. ما در اس��فند دو مس��ابقه در ترکیه داریم پس از آن چند 
روز اردو خواهیم داش��ت و دوباره دو مس��ابقه دیگر در ترکیه را پش��ت سر می گذاریم و سپس راهی 

تاجیکستان محل برگزاری مسابقات قهرمانی آسیا می شویم.

سرپرست فدراسیون ورزش های زورخانه ای گفت: اماده 
برگزاری رقابت ه�ای جام جهانی ورزش های زورخانه ای 

بودیم اما پیک ششم کرونا باعث لغو این رقابت ها شد.
مهرعل��ی باران چش��مه ، درباره لغو رقابت ه��ای جام جهانی 
ورزش های زورخانه ای به دلیل پیک ششم ویروس کرونا، اظهار 
کرد: مجوز برگزاری رقابت های جام جهانی ورزش های زورخانه 
ای در شهر اصفهان را ششم بهمن از فدراسیون پزشکی ورزشی 
دریاف��ت کردیم و تمامی مقدم��ات لازم و هماهنگی ها را برای 

میزبانی از کش��ورهای مختلف در این رقابت ها انجام دادیم و کاملا مهیای برگزاری جام جهانی بودیم اما با 
شیوع مجدد ویروس کرونا و پیک ششم در کشور، فدراسیون پزشکی ورزشی در نامه ای به فدراسیون اعلام 

کرد این مسابقات لغو شود.
سرپرست فدراسیون ورزش های زورخانه ای، افزود: ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام کرد ورود اتباع برخی از 
کش��ورها به ایران به دلیل نگرانی از ش��یوع بیشتر ویروس کرونا با محدودیت همراه است و با توجه به شرایط 
بوجود آمده در نهایت این مس��ابقات لغو ش��د. امیدواریم با بهبود اوضاع برای برگزاری این مس��ابقات برنامه 

ربزی کنیم.
وی در ادامه درباره برگزاری مسابقات قهرمانی کشور ورزش های زورخانه ای در آبادان، گفت: این مسابقات 
با حضور 2۵۶ ورزشکار از 2۵ استان به میزبانی آبادان برگزار شد. خوشبختانه مسابقات از سطح کیفی و کمی 
خوبی برخوردار بود. با توجه به ش��یوع کرونا طی دو س��ال اخیر، این مسابقات از سال 99 برگزار نشده بود و 
ورزش زورخانه ای از این بابت آس��یب جدی دید اما خدا را ش��کر توانستیم این مسابقات را با استقبال استان 

های مختلف برگزار کنیم.
باران چش��مه افزود: ورزش��کارانی که در این مسابقات حاضر ش��دند از بهترین ها ورزش های زورخانه ای 
ایران بودند و رقابت میان آن ها نتایج بس��یار خوبی برای این رش��ته خواهد داشت. خوزستان برای نخستین 
بار میزبان این رقابت ها بود و هر چند کم و کاس��تی هایی وجود داش��ت اما در مجموع شاهد برگزاری خوب 

این مسابقات بودیم.
وی در پایان درباره برنامه های پیش رو خاطرنشان کرد: جشنواره مرشدان برتر کشور روز 2۶ بهمن مصادف 
با 13 رجب به میزبانی تهران برگزار می ش��ود. در این دوره از رقابت ها، مرش��دان برتر از استان های مختلف 

در بخش های مختلف رقابت خواهند داشت.
باران چش��مه در پایان درباره س��رانجام تعیین تکلیف انتخابات این فدراسیون گفت: این موضوع در دادگاه 
تجدید نظر در حال بررس��ی اس��ت و بزودی رای نهایی صادر می ش��ود. بنده نیز امیدوارم هر چه زودتر این 

موضوع تعیین تکلیف شود.


